
Vragen van de SP aan wethouder Wolthers over stadslogistiek

In een onderzoek van Natuur en Milieu, 'Stadslogistiek op koers?',  wordt vastgesteld dat 27 
gemeenten de ambitie te hebben een zero-emissiezone voor stadslogistiek in 2025-2026 in te 
voeren. Hilversum zit daar niet bij.
Zeventien van de vierenveertig grootste gemeenten in Nederland hebben nog geen zero-
emissiezone aangekondigd. Daarvan hebben er negen expliciet bij Natuur & Milieu 
aangegeven dat hierover zeer waarschijnlijk in 2021 geen besluit meer wordt genomen.  

Hilversum wordt genoemd als één van acht gemeenten die in het verleden wel gebruik hebben 
gemaakt van ondersteuning van het SPES (het Samenwerkingsproject Expertpool 
Stadslogistiek van het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat), maar nog geen besluit 
hebben genomen om een zone in te voeren.  

Zie het onderzoek: https://www.natuurenmilieu.nl/wp-content/uploads/2021/10/Natuur-en-
Milieu-Stadslogistiek-Monitoring-2021.pdf

In maart is er een rapport van HasKoningDHV verschenen  over de haalbaarheid van zero-
emissie zones:
https://www.mobiliteitsvisie-hilversum.nl/wp-content/uploads/Rapport-Haalbaarheid-en-
effecten-milieuzone-of-zero-emissie-zone-Mobiliteitsvisie-2040-Hilversum.pdf

Dit rapport noemt een stappenplan:

1. Ophalen bestuurlijke ambities (gesprek wethouder); 
2. Nader verkennen maatschappelijk draagvlak en haalbaarheid van een ZE-zone: 
   a. Overleg met belanghebbenden, zoals lokale ondernemers en vervoerders én 
vertegenwoordigende partijen (denk aan TLN, Evofenedex); 
   b. Opstellen breder plan van aanpak met ingrediënten naast ZE-zone (flankerend beleid) 3. 
Bestuurlijk besluit over ZE-zone en plan van aanpak.

Bovenstaande drie stappen kunnen worden opgepakt vanuit de SPES-subsidie.  
Voor info over SPES zie: https://opwegnaarzes.nl/gemeenten).

Vraag aan de wethouder:
- Wat is momenteel de status van de zero-emissiezones?
- In welke fase (aangenomen dat we de geadviseerde fasering uit het rapport van 
HasKoningDHV volgen) zitten we nu? 
- En is er de intentie om nog voor 2022 een zero-emissiezone beleid aan te kondigen? 

Vriendelijke groet,
Pierre van Rooden en Gregory Dunker
SP Hilversum
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